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Coronacrisis  -  Ziekenhuisfinanciering

Over heel het land hebben de ziekenhuizen zich in een mum van tijd omgevormd tot 
COVID-19-hubs. Er zijn afdelingen omgebouwd tot intensieve zorgen met een opschaling 
van het aantal intensieve bedden met de nodige apparatuur. Er werden dringende 
bijkomende infrastructuurwerken uitgevoerd ten einde gescheiden trajecten te kunnen 
voorzien van COVID-19 patiënten en non-COVID-19 patiënten. Artsen en 
verpleegkundigen zonder corona-achtergrond hebben zich aan sneltempo bijgeschoold om 
de dagelijkse instroom van coronapatiënten te kunnen opvangen. Het was alle hens aan 
dek om de bezettingsgraad van de intensieve bedden onder de kritieke curve te behouden. 
Maar dat lijkt voorlopig wel gelukt. 

Binnen de eigen ziekenhuisnetwerken zien we ook een enorme solidariteit. Ook met 
ziekenhuizen buiten de eigen provincie is grensoverschrijdend gewerkt. Een paar 
Limburgse coronapatiënten zijn overgebracht naar Antwerpen, Vlaams-Brabant of Oost-
Vlaanderen. Met het oog op de vermindering van de druk op intensieve bedden en het 
personeel en op het behoud van een buffer van 25 procent van deze bedden is in een 
spreidingsplan voorzien.

Vlaanderen is deels verantwoordelijk voor de financiering van de 
ziekenhuisinfrastructuur.  

1. Heeft de minister zicht op de extra kosten die hierbij gemaakt zijn? Door welke 
overheid zal dit worden gefinancierd? 

2. Is het Nooddecreet voldoende gebleken in het kader van de uitgevoerde dringende 
infrastructuurwerken? Graag toelichting.  



WOUTER BEKE 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID, GEZIN EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD
op vraag nr. 434 van 22 april 2020
van ELKE SLEURS

1. Er is bij de Vlaamse overheid, noch bij de koepelorganisatie ZorgnetIcuro een volledig 
zicht op de kosten die ziekenhuizen hebben gemaakt. De ziekenhuizen zijn momenteel 
zelf bezig met die extra kosten volledig in kaart te brengen. Vanuit de Vlaamse 
overheid zal voorzien worden in een tussenkomst voor de extra kosten die de 
ziekenhuizen hebben gemaakt op het vlak van infrastructuur, uitrusting en apparatuur.

2. Deze vraag is bestemd voor mijn collega die bevoegd is voor Omgeving.


